
1355995

To:

Cc:

From:

Sent: Wed 5/19/2021 10:12:15 AM

Subject: RE: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

Received: Wed 5/19/2021 10:12:15 AM
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Ik heb agendaverzoek voor overleg morgen geaccepteerd.

Met vriendelijke groet,
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Sent: woensdag 19 mei 2021 10:47

Ce: BEd Ear @rivm.nl>

Subject: RE: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

Ha collega’s,

Ik heb even een moment gepland morgenochtend om een paar dingen te overleggen:
. Vertrek [ERE hoe vangen we dat op?
+ Eigenaarschap issues missende gegevens: ik heb net ||IEEE=n het huisartsenteam gesproken.

Zij zijn graag bereid eigenaarschap te pakken, maar hebben wel behoefte aan een duidelijke probleemanalyse.
* Voorbereiding bestuurlijk overleg volgende week.

From: 2

Sent: dinsdag 18 mei 2021 11:06

To: BEd @rivm.nl>

Ce: @rivm.nl>

Subject: RE: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

HoIESE

De issues zijn i.d.d. zorgaanbiedersproblemen, en kunnen het best belegd worden bij de projectleiders in de

vaccinatiecampagne die in direct contact staan met de zorgaanbieders.
Mee eens?

Met vriendelijke groet,

RIVM Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven
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Sent: dinsdag 18 mei 2021 10:25

Subject: RE: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

Goedemorgen[BIB we hebben vanmorgen afspraken gemaakt over het maatwerktraject: de 10 HIS leveranciers.

De meeste leveren al aan, maar dat proces is kwalitatief niet onder controle.

De eerste (Microhis) wordt naar verwachting vandaag afgehandeld met een vinkje. Belangrijk voor de eerste

trajecten is niet alleen dat we het ingeregeld krijgen, maar dat we ook een assessment doen op het gehele traject,
van specificaties (DPV_210) tot en met verwerking in BI-CIMS. Dat lijkt nog niet stabiel, dus daar is het ons vooral

om te doen: zwakke elementen identificeren en versterken. Daarna moeten de andere er doorheen gejast worden.

Morgen de tweede en dat is PharmaPartners, met zo'n 50% marktaandeel.

Bijkomende opbrengst is dat we met de leverancier over de schouder meekijken naar alle aantallen (geprikt,
aangeleverd aan CIMS, efc.).
Zo hebben we m.b.t. Microhis een verklaarbaar verschil van ruim 8%, wat ws geen opt-in is (conform het

gemiddelde bij GGD GHOR).

Na volgende week ben ik niet meer beschikbaar. Ik vind dat het nu echt tijd wordt om het eigenaarschap van niet

aanleveren door de zorgaanbieders te beleggen bij de verantwoordelijken voor de uitvoering van de

vaccinatiecampagne (i.c. huisartsen, instellingen, GGZ, zorgprofessionals, etc.).
Het is immers geen CIMS probleem, maar een zorgaanbieders probleem. En natuurlijk speelt CIMS een rol in hulp
bij uitzoeken en verklaren, maar het sjorren aan zorgaanbieders, al dan niet via koepels en leveranciers, hoort toch

eigenlijk niet bij CIMS te liggen?

Groet,

Sent: dinsdag 18 mei 2021 10:06

To: [EER IERER rivn n>; CHER RIE]ENE© riv.nl>
Cc: EAA rivm.nl>

Subject: RE: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

Ho

Dank jullie wel voor de oo

RE
Ben heel benieuwd naar wat de procesinfo oplevert vwb de huisartsen. Is daar

al meer over te delen? Groet,

rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: Rapportage ontbrekende gegevens in CIMS, versie 17 mei 2021

Hierbij de toegezegde nota met verdere analyse van de ontbrekende gegevens en de “belactie”.

De nota kan desgewenst toegelicht worden in de stuurgroep vaccinatie.

Het komt ook ter bespreking op de agenda van de stuurgroep registratie.

Met vriendelijke groet,

RIV Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven
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